
Protokół Nr 38/2022 

z obrad  Sesji Rady Gminy Trzcinica z dnia  17  lutego 2022   roku. 

(sesja w trybie zdalnym) 

------------------------------------------------------------------------------------------------ 

W Sesji Rady Gminy udział wzięli: 

 Radni Rady Gminy Trzcinica - lista  obecności w załączeniu do protokołu 

 Wójt Gminy Trzcinica- Grzegorz  Hadzik 

 Sekretarz Gminy- Renata Ciemny 

 Zastępca Skarbnika Gminy- Aleksandra Jokiel   

 Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej- Bożena Parzonka   

 Kierownika Referatu Rozwoju i Środowiska – Justyna Muszalska 

 Radca prawny- Aleksander Woźniak 

Radny Stanisław Maryniak usprawiedliwił nieobecność na sesji. 

Radna Barbara Maruszka-Bednarek oraz radny Kazimierz Bednarek zgłosili problemy 

techniczne, dołączą do sesji .  

Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Trzcinica Krzysztof Waloszczyk  otworzył obrady XXXVIII Sesji Rady Gminy 

Trzcinica.  

Przed przystąpieniem do przedstawienia porządku obrad Wiceprzewodniczący zwrócił się do 

radnych z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej powiatowi kępińskiemu. 

Wójt Grzegorz Hadzik wyjaśnił, że radni uchwalając budżet Gminy Trzcinica na rok 2022 

uchwalili środki na dofinansowanie transportu publicznego w kwocie 25.000 zł. na 2022 rok.  

Uchwała daje możliwość sfinalizowania porozumienia, które pan Starosta przekazał w dniu 

wczorajszym. Stąd prośba do radnych o wprowadzenie jej do porządku obrad dzisiejszej sesji.  

Wiceprzewodniczący Krzysztof Waloszczyk  przystąpił do głosowania w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad w/w uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania wszyscy obecni radni głosowali za 

wprowadzeniem uchwały do porządku obrad- głosowało 12 obecnych radnych. 

Głosowanie stanowi załącznik nr 2. 

 

Punkt 2. Przyjęcie porządku obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy. 

1. Otwarcie Sesji i sprawdzenie obecności na  podstawie listy obecności.  

2. Przyjęcie porządku obrad  XXXVIII Sesji Rady Gminy Trzcinica.  

3. Wniosek w sprawie zgody na głosowanie bez czytania projektów uchwał Rady Gminy 

Trzcinica  na XXXVIII Sesji . 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Trzcinica i jego działaniach w okresie 

międzysesyjnym.  

5. Sprawozdanie Wójta Gminy Trzcinica o jego pracach w okresie międzysesyjnym,     

zwłaszcza związanych z wykonywaniem uchwał Rady Gminy Trzcinica.  

6.   Podjęcie uchwały  w sprawie zmiany budżetu Gminy Trzcinica na rok 2022 .  
7. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Trzcinica na lata 2022-2033. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Trzcinica 

dodatkowych udziałów w Spółce” Oświetlenie Uliczne i Drogowe” Sp. z o. o z siedzibą w 



Kaliszu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zasad sprawienia pogrzebu przez Gminę Trzcinica. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi kępińskiemu. 

11. Sprawozdanie z dokonanych umorzeń, odroczeń, rozłożenia na raty wierzytelności za rok 

2021.  

12. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVII Sesji Rady Gminy Trzcinica. 

13. Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje. 
14. Wolne głosy i wnioski. 

15. Zakończenie obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy Trzcinica. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie powyższy punkt, w wyniku 

którego za przyjęciem porządku obrad  na 12 obecnych radnych, „za” głosowało 12 radnych.  

Głosowanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Punkt 3. Wniosek w sprawie zgody na głosowanie bez czytania projektów uchwał Rady 

Gminy Trzcinica  na XXXVIII Sesji Rady Gminy Trzcinica. 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Waloszczyk  poddał pod głosowanie wniosek o zgodę na 

głosowanie bez czytania projektów  uchwał na  XXXVIII  Sesji Rady Gminy Trzcinica. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy Trzcinica  jednogłośnie przyjęła  

zgodę na głosowanie bez czytania projektów uchwał  na XXXVIII  Sesji.  

„Za” głosowało 13 obecnych Radnych. 

Głosowanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Punkt 4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Trzcinica o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
Powyższe informacje przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Zdzisław Mikołajczyk- 

informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 

Punkt 5. Sprawozdanie Wójta Gminy Trzcinica  o jego pracach w okresie 

międzysesyjnym, zwłaszcza związanych z wykonywaniem uchwał Rady Gminy 

Trzcinica.   

Sprawozdanie z wykonania prac w okresie międzysesyjnym  przedstawił Wójt Gminy 

Trzcinica Grzegorz Hadzik. 

Sprawozdanie z wykonania uchwał i działalności gospodarczej przedstawiła Sekretarz  

Gminy Renata Ciemny. 

Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Referatu Rozwoju i Środowiska przedstawiła 

Kierownik Justyna Muszalska. 

Radny Zygmunt Podejma odnośnie ścieżki rowerowej uważa, że najbardziej boli 

mieszkańców i nie tylko tych z naszej gminy, że po kapitalnym remoncie, podsypaniu, 

wymianie podkładów, szyn, torowisko zostało sprzedane przez PKP za tanie pieniądze.  

Radny Janusz Żłobiński skierował pytanie dotyczące ścieżki rowerowej,  zainteresowana jest 

gmina Baranów, Rychtal i Trzcinica ale czy inne gminy w województwie opolskim również 

są tym zainteresowane. 

Wójt Grzegorz Hadzik odpowiedział, że przejęcia terenu dokonały trzy gminy: Baranów, 

Rychtal i Trzcinica. Aby móc złożyć wniosek do Nowego Ładu trzeba dysponować gruntem. 



Pozostałe gminy są w tym partnerstwie ale musza najpierw przejąć grunt. Kępno i Namysłów 

działają w tym kierunku.  

Brak dalszych pytań i uwag do sprawozdań, w związku z tym Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy poddał sprawozdania pod głosowanie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania sprawozdania zostały przyjęte przez Radę Gminy 

Trzcinica jednogłośnie, na 14 obecnych radnych, 14 radnych głosowało za  przyjęciem 

sprawozdań .  

Sprawozdania stanowią załącznik do protokołu. 

Głosowanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Punkt 6. Podjęcie uchwały  w sprawie zmiany budżetu Gminy Trzcinica na 2022 r.  
Wójt Grzegorz Hadzik szczegółowo omówił zmiany w budżecie. 

Zastępca Skarbnika Aleksandra Jokiel szczegółowo omówiła poprawki do budżetu na 2022 

rok zgodnie z otrzymaną uchwałą RIO.  

W związku z brakiem uwag do przedstawionego projektu uchwały Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Krzysztof Waloszczyk poddał uchwałę pod głosowanie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały  w sprawie zmian budżetu 

Gminy Trzcinica na 2022 r. głosowało 14 radnych. 

Głosowanie stanowi załącznik nr  6 do protokołu. 

Uchwała otrzymała numer XXXVIII/281/2022 

 

Punkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Trzcinica na lata 2022-2033. 
Zastępca Skarbnika Aleksandra Jokiel wyjaśniła, że w WPF jest widoczne 15 tysięcy zdjęte z 

dotacji, kwota 772061,00 zł. jest to kwota, która była ściągnięta na poprzedniej sesji i trzeba 

było to skorygować z tego względu że dostaliśmy informację z RIO że kwota ta nie powinna 

być ujęta w paragrafie 905 tylko w paragrafie 950.  

W związku z brakiem uwag do przedstawionego projektu uchwały Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Krzysztof Waloszczyk poddał uchwałę pod głosowanie .  

W wyniku przeprowadzonego głosowania w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy   

Finansowej Gminy Trzcinica na lata 2022-2033 uchwała została przyjęta jednogłośnie na 14 

radnych, za przyjęciem głosowało 14 radnych. 

Głosowanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała otrzymała Nr XXXVIII/282/2022 

 

Punkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę 

Trzcinica dodatkowych udziałów w Spółce” Oświetlenie Uliczne i Drogowe” Sp. z o. o z 

siedzibą w Kaliszu. 

Wójt Grzegorz Hadzik wyjaśnił, że odbyło się spotkanie z przedstawicielem spółki i aby 

można było podpisać porozumienie trzeba podjąć uchwałę.  

Dobiega końca wymiana lamp, trzeba projektować oświetlenie na osiedlach, które się 

rozbudowały. Chodzi o dokumentację, która da możliwość budowania nowych linii: ul. 

Kościelna, ul. Kolejowa, ul. Pocztowa, Osiedle Nowe w Laskach, Granice-Laski, Laski ul. 

Graniczna. Podjęcie uchwały da możliwość budowę  nowych linii. Wymiana opraw w 

Siemionce, przejście dla pieszych Trzcinica rejon ul. Kościelnej, Laski przejście przy kościele 

parafialnym przy kwiaciarni, Laski Osiedle Spółdzielcze, Trzcinica ul. Zacisze, wymiana 

lamp w Dzierżążniku i Różyczce oraz w  Kuźnicy Trzcińskiej na skrzyżowaniu.   



W związku z brakiem uwag do  przedstawionego projektu uchwały Wiceprzewodniczący 

Rady Gminy Krzysztof Waloszczyk poddał uchwałę pod głosowanie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

przez Gminę Trzcinica dodatkowych udziałów w Spółce ”Oświetlenie Uliczne i Drogowe” 

Sp. z o. o z siedzibą w Kaliszu została przyjęta przez Radę Gminy jednogłośnie- na 14 

obecnych radnych , 14 radnych głosowało za  przyjęciem  uchwały  . 

Głosowanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała otrzymała Nr XXXVIII/283/2022 

 

Punkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie zasad sprawienia pogrzebu przez Gminę 

Trzcinica. 
Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Bożena Parzonka wyjaśniła, że 

sprawianie pogrzebu jest zadaniem własnym gminy o charakterze obowiązkowym. 

Dokonywaliśmy sprawiania pogrzebu, ustawodawca wymaga jednak, aby była podjęta 

uchwała Rady Gminy, która będzie normowała zasady sprawienia pogrzebu na terenie Gminy 

Trzcinica. Do tej pory takiej uchwały nie podejmowaliśmy, teraz musi być podjęta.  

W związku z brakiem uwag do  przedstawionego projektu uchwały Wiceprzewodniczący 

Rady Gminy poddał uchwałę pod głosowanie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  w sprawie zasad sprawienia pogrzebu 

przez Gminę Trzcinica została przyjęta przez Radę Gminy jednogłośnie- na 14 obecnych 

radnych , 14 radnych głosowało za  przyjęciem  uchwały  . 

Głosowanie stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała otrzymała Nr XXXVIII/284/2022 

 

Punkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi 

kępińskiemu. 
Wójt Grzegorz Hadzik wyjaśnił, że w dniu wczorajszym otrzymaliśmy projekt porozumienia 

od pana Starosty. Uchwała daje możliwość zawarcia porozumienia i przekazanie środków na 

transport publiczny. Środki w dużym stopniu są zewnętrzne, częściowo są to opłaty 

mieszkańców a część przekazujemy jako gmina.  

W związku z brakiem uwag do  przedstawionego projektu uchwały Wiceprzewodniczący 

Rady Gminy poddał uchwałę pod głosowanie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

powiatowi kępińskiemu została przyjęta przez Radę Gminy jednogłośnie- na 14 obecnych 

radnych , 14 radnych głosowało za  przyjęciem  uchwały  . 

Głosowanie stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała otrzymała Nr XXXVIII/285/2022 

 

Punkt 11. Sprawozdanie z dokonanych umorzeń, odroczeń, rozłożenia na raty 

wierzytelności za rok 2021.  
Radny Łukasz Wielgosz skierował pytanie odnośnie  tabelki, która pokazuje liczbę rat i 

termin. Czy termin dotyczy rozpoczęcia spłat czy zakończenia.  

Kierownik Justyna Muszalska odpowiedziała, że jest to termin rozpoczęcia spłaty rat, 

następnie na ile jest to rozłożone.  

W związku z brakiem uwag do  przedstawionego sprawozdania Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Krzysztof Waloszczyk poddał sprawozdanie pod głosowanie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania sprawozdanie zostało przyjęta przez Radę Gminy 



jednogłośnie- na 14 obecnych radnych , 14 radnych głosowało za  przyjęciem  uchwały  . 

Głosowanie stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Punkt 12. Przyjęcie protokołu  z XXXVIII  Sesji Rady Gminy Trzcinica.   

Uwag do protokołu  nie wniesiono. 

Protokół z obrad XXXVIII Sesji Rady Trzcinica został przyjęty  jednogłośnie  - na 14 

obecnych radnych , „ za” przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych. 

Głosowanie stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Punkt 13. Interpelacje i odpowiedzi na interpelacje .  

Interpelacje nie wpłynęły.  

 

Punkt 14. Wolne głosy i wnioski. 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Waloszczyk  przedstawił pisma, jakie wpłynęły do biura 

Rady: 

- z Powiatowego Zarządu Dróg z informacją odnośnie remontów nawierzchni dróg 

-z Komendy Powiatowej Policji z informacją o działaniach Policji w związku z 

nieprawidłowym parkowaniem w Laskach ul. Główna 

- z ZPH „Akwarol” dotyczący naprawy gminnej drogi Laski-Nowa Wieś 

- oświadczenie mieszkańców ul. Lipowej w Laskach, dotyczące sprzeciwu mieszkańców 

ulicy Lipowej w związku z otrzymanym do konsultacji wnioskiem firmy Meble-Laski  

- wniosek firmy Meble Laski uściślający plany inwestycyjne. 

Radny Krzysztof Ostrowski skierował pytanie ile jest podpisów pod wnioskiem, na co 

Wiceprzewodniczący odpowiedział, że podpisów jest 13. 

Radny Krzysztof Ostrowskie skierował prośbę do Wójta, czy jest możliwość montażu lustra 

w Trzcinicy na ulicy Zacisze koło pana Nasiadka i na samym dole ulicy o lampę. Są to 

zgłaszane prośby od mieszkańców tej ulicy.   

Radny Łukasz Wielgosz skierował pytanie do Pani radnej odnośnie drogi powiatowej Laski-

Mroczeń czy coś w tej kwestii się ruszyło. 

Kolejne pytanie radny Łukasz Wielgosz skierował do pana Wójta, dotyczyło wczorajszego 

wyłożenia Studium. Zgłaszane były pytania, Urbanista przyjmował wnioski i w związku z 

tym radny ma pytanie czy przed ostatecznym głosowaniem nad Studium będzie informacja 

które wnioski zostały przyjęte a które nie.  

Sekretarz Gminy- Radna Powiatowa Renata Ciemny w odpowiedzi na pytanie odnośnie drogi 

powiatowej Laski-Mroczeń odpowiedziała, że rozmowy trwają od wielu miesięcy aby 

poprawić stan techniczny tej drogi. W ubiegłym tygodniu został złożony przez radną- 

Sekretarz Gminy oficjalny wniosek o to, aby przyspieszyć prace dotyczące zakończenia 

projektu ścieżki rowerowej i jak najszybsze złożenie wniosku o dofinansowanie przebudowy 

tej drogi. Są już pewne działania przygotowane ale nie są ostatecznie zatwierdzone. 

Radny Zygmunt Podejma skierował prośbę, aby jak będzie projektowane oświetlenie 

uwzględnić odcinek od pana Andrzeja Rabiegi do ulicy Czereśniowej. Powstaje tam nowy 

budynek i stąd prośba aby to uwzględnić.  

Radna Irena Perlitius skierowała pytanie do pana Wójta czy to prawda, że na terenie 

Piotrówki ma powstać druga wieża nadawcza telefoniczna , jeżeli tak to w jakiej lokalizacji. 



Wójt przystąpił do udzielania odpowiedzi: 

Jeżeli chodzi o pismo „AKWAROL” drogę co roku staramy się wyrównywać kamieniem, jest 

to droga gruntowa. Co pewien czas organizowane są prace związane np. z wycinką odrośli. 

Drzewa pęknięte, rozerwane są sukcesywnie usuwane, jednak jak jest zasugerowane w piśmie 

wycięcie całości tych drzew jest zbyt radykalnym działaniem. Drzewa nie rosną  przy drodze 

ale przy polach więc droga jest przejezdna. 

Wnioski mieszkańców zarówno co do firmy „Meble Laski” jak i wniosek firmy „Meble 

Laski” jest analizowany przez Wójta i trafia do RRiŚ, analizują to urbaniści, ponieważ 

wnioski te związane są ze zmianą Studium. 

W odpowiedzi na pytanie radnego Łukasza Wielgosza radni uchwalając plan dostają wykaz 

wniosków uwzględnionych i nieuwzględnionych. Wnioski uwzględnia lub odrzuca Wójt. Na 

podstawie takiego wykazu radni podejmują decyzję. Taka sesja będzie poprzedzona dyskusją, 

spotkaniem z Urbanistą, ponieważ Studium robi się raz na wiele lat. 

W odpowiedzi na prośbę radnego Zygmunta Podejmy Wójt odpowiedział, że na obecną 

chwilę nie jest zaplanowane doświetlenie odcinka o którym radny mówi, jednak dobrze, że 

radny to zgłasza, to jest wieloletni plan tego typu działań projektowych i zostanie to wpisane. 

W odpowiedzi na pytanie radnej Ireny Perlitius Wójt odpowiedział, że jest to  całkiem obcy 

temat, nie wpłynęło do tej pory żadne pismo, nie ma żadnej dokumentacji na tą wieżę.  

W odpowiedzi na prośbę radnego Krzysztofa Ostrowskiego Wójt proponuje aby spotkać się w 

tym miejscu i pokazać gdzie byłaby najlepsza lokalizacja lustra.  Jeżeli chodzi o oświetlenie 

to jest tam słup i linia więc trzeba rozmawiać ze spółką bo w pojedynczych przypadkach w 

ramach zadania ze spółką uda się wykonać takie zadanie.  

Jeżeli chodzi o drogę powiatową jest plan aby zgłosić tą drogę aby środki się pojawiły. Inna 

sprawa jest z projektem ścieżki pieszo-rowerowej w lesie, jest problem z terenem. 

Uniwersytet Przyrodniczy jest właścicielem połowy terenu, jest otwarty na jego przekazanie. 

Nadleśnictwo poszukuje terenów pod zalesienie, uniwersytet jest zainteresowany wymianą. 

Drugie tereny są własnością prywatną i starostwo podejmuje działania w tym kierunku. Bez 

terenu nie można złożyć wniosku. 

Radny Zygmunt Podejma zwrócił się do radnego Krzysztofa Ostrowskiego, że we wniosku 

mieszkańców ulicy Lipowej jest na razie 13 podpisów pod wnioskiem, na co radny Krzysztof 

Ostrowski odpowiedział, że był tylko zainteresowany ilu ludzi jest w to zaangażowanych, nic 

innego nie miał na myśli. 

Wójt Grzegorz Hadzik dodał, że czy jest to jeden podpis czy więcej każdy wniosek zawsze 

jest analizowany. 

 

Punkt 15. Zakończenie. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Krzysztof Waloszczyk stwierdził wyczerpanie porządku 

obrad   XXXVIII Sesji Rady Gminy  i zamknął obrady. 

  

 

 

 

 

 

 



 

      Protokołowała:                                                         

 

 

 

 


